
Halvårsmöte/extra årsmöte Ölmstad IS, 14 september 2023 
 

Närvarande och fastställande av röstlängd:  

Evelina Kilander, ordföranad Emma Willaredt, Nicklas Daag,  

Daniel Wetterheim, Inger Carlborg Eskilsson, Anna Elf Andersson, Marcus Kilander, Jesper 

Wetterbrandt, Jan Byman  

 

§ 1 – Mötets öppnande  

Ordförande Evelina Kilander hälsade alla välkomna till mötet.  

 

§ 2 – Val av ordförande och sekreterare på mötet  

Till detta valdes Evelina Kilander och Emma Willaredt.  

 

§ 3 – Val av protokolljusterare  

Daniel Wetterheim och Jesper Wetterbrandt 

 

§ 4 – Fråga om mötet utlysts på rätt sätt  

Halvårsmötet beslutar att Mötet har utlysts på rätt sätt via hemsida den 23 juli och per mail 

och utskick till alla  

medlemmar.  

 

§ 5 Fastställande av föredragningslista  

Halvårsmötet beslutar att fastställa dagordningen  

 

§ 6 Fyllnadsval och nyval  

• Gymsektionen föreslår att som ledamot i sektionsstyrelsen välja Jan Byman  

Halvårsmötet beslutar att Jan Byman väljs in.  

• Bordtennissektionen föreslår att som ledamöter i sektionsstyrelsen välja Vincent 

Hasund och Isac Grönbro.  

Halvårsmötet beslutar att Vincent Hasund och Isac Grönbro väljs in.  

• Gruppträningssektionen föreslår att som sekreterare i sektionen välja Lovisa 

Gunnarsson  

Halvårsmötet beslutar att Lovisa Gunnarsson väljs in.  

• Undomsfotbollssektionen föreslår att som ledamot välja Elin Linell.  

Halvårsmötet beslutar att Elin Linell väljs in 

 

§ 7 Ändring av medlemsavgifterna  

Huvudstyrelsen föreslår att medlemsavgifterna ändras på så sätt att  

• avgiften för familjemedlemsskap sänks från 1200 kronor per år till 1000 kronor per år 

• Möjligheten till ständig medlemskap tas bort 

• En ny avgift för seniorer (från och med 65 år) på 200 kronor införs. 

Huvudstyrelsen föreslår vidare att det förtydligas att medlemskap som tecknas från och med 

september debiteras halv avgift.  

Halvårsmötet beslutar om ändring av medlemsavgifterna enligt förslaget.  

 

§ 8 Förslag till nya stadgar 

Förslaget har skickats ut i samband med kallelsen. Förslaget skiljer sig från gällande stadgar 

framförallt lay-out-mässigt och de har anpassats till Riksidrottsförbundets mallar. 

Innehållsmässigt kan ändringarna sammanfattas: 



• Uppdatering avseende vilka idrotter som ingår och deras benämningar (gruppträning 

och gym) 

• Ny formulering avseende val av styrelse med syfte att åstadkomma stabilitet:  

• Ordförande väljs på ett år 

• Hälften av övriga ledamöter väljs på två år (i nuvarande stadgar väljs alla 

ledamöter på två år – detta innebär att du nu endast kan byta ut halva styrelsen 

samtidigt).  

Halvårsmötet beslutar att ändra enligt det utskickade och presenterade förslaget.  

 

§ 9 Summering av året hittills i Ölmstad IS 

Evelina går igenom aktiviteter och händelser i föreningen hittills i år: 

• Ny hemsida 

• Gemensam bokföring 

• Team; grönyta, fastighet, ekonomi, bidrag, administration, sponsring- och försäljning 

• Samverkan idrottsföreningar i Grännabygden 

• Aktiviteter; Ironman, sommarkollo, sommarsläpet, Diggiloo, valborgsfirande, 

Ölmstaddagen, fixardag 

• Seniorträning gymmet solskenshistoria 

• Utträde friidrottsförbundet 

• Mattcurling 

• Lärgrupper 

• Ledarträff över sektionsgränserna 

• Över 900 medlemmar 

• Hemmavinsten, två vinnare av högvinsten i ÖIS 

 

§ 10 På gång i föreningen och styrelsen, inklusive ekonomi 

Evelina går igenom ekonomin och aktiviteter som pågår och planeras i föreningen: 

• Ekonomi 

• Fastighet 

• AMA 

• Värdegrundsarbete 

• Red Locker 

• HLR-utbildning ledare 

• Fixardag 22/10, Lunken 2024 

• Försäljning toalettpapper och blomlökar 

• Säkrare väg 

• Idrottsforum 10/10 

 

 

§ 11 Mötet avslutas  

 

Sekreterare:   Justerare:  

Emma Willaredt  Jesper Wetterbrandt             Daniel Wetterheim 

 ___________________________________________________  

 

 

       


